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SKB 21.5.2019

Deltagere Monica, Morten, Tino, Thomas, Marianne, Ingrid, Nana, Camilla, Bettina, Jessie og 
Betty

Referent Thomas
Fraværende Tine, 

Pun
kt 

Dagsorden og referat

1 Timefordelingsplan til skoleåret 2019 – plan vises på mødet og følger de vejledende timetal fra 
UVM. Vi informerer om de lovændringer, der er vedtaget og deres betydning. 
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Tysk 0 1 2
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MUS 2 2 2 2 2 1
BIL 2 2 2 2 1
SVØM 1
MAD 2 2
HDS 3 2 2
AKT 2 2 4 4 4 4
Støttetimer enkeltelever 4
Supplerende UV
DSA 2 2 2
To lærer ordning/UU 6 2 2 6
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Ref. Vi følger det vejledende timetal fra UVM. 
2 Klassedannelser kommende skoleår – udfordringer med specielt en 1. klasse på 5-6 elever.
Ref. Vi har dannet følgende klasser i kommende skoleår:

0.r, 1.2r, 3.r, 4.r, 5.r og 6.r. Der er udfordringer med en 1. årgang på kun 5 elever. De vil blive 
koblet med den nuværende 0.r og de vil følges ad i de kommende år. Der vil blive prioriteret at 
skabe en god klasse for denne gruppe. Der indkaldes til fyraftensmøde, hvor man kan komme og 
få uddybet klassedannelserne.

3 Stafet for livet
Ref. Bestyrelsen har tilmeldt et hold. Der reklameres for dette på intra og FB. Det vil være gratis for 

børn fra skolen og børnehaven at deltage. Det er Monica og Ingrid der er tovholdere på dette fra 
bestyrelsen.

4 Skolebestyrelsens beretning
Ref. Udskudt til næste møde, som bliver med godkendelse af budget for kommende skoleår, samt 

bestyrelsens beretning. Vil blive holdt hos Monica d. 25.6 kl. 17.
5 Alle børn cykler – kampagne fra cyklistforbundet som løber to uger i september
Ref. Det vil vi støtte op om og deltage i.
6 Opfølgning på Økonomi – vi har fået udmeldingen omkring økonomi til kommende skoleår. Vi 

giver de første vurderinger i forhold til tildelingen, og vil så i juni præsentere et nyt budget for 
kommende skoleår.

Ref. Tildelingen følger elevtallet, og er dermed lidt mindre end i indeværende år. Der er dog ikke sket 
en reduktion, som gør at vi skal reducere i personalet. Det kan klares med en mindre reduktion i 
driftbudgettet.

7 Elevtal
Ref. Status er fortsat 121. Vil komme en lille nedgang i forbindelse med sommerferien, da der kommer 

12 elever ind i 0.r og vi sender 16 elever ud fra 6.r.
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8 deltagelse i jobsamtaler ultimo juni – hvem kan?
Ref. Tino deltager fra bestyrelsen. Det bliver 17.6 fra kl. 15.
9 Bestyrelsessammensætning og møder i kommende skoleår. Morten ønsker at trække sig i 

kommende skoleår, pga. mange andre hverv.
Ref. Det besluttes at Morten og Ingrid bytter status i bestyrelsen, så Ingrid bliver 

forældrerepræsentant og Morten bliver suppleant. Der var enighed om at dette var en fin løsning, 
som sikrer kontinuitet i bestyrelsesarbejdet. Der vil blive gjort et arbejde i det kommende skoleår 
for at finde nye kandidater, da to forlader bestyrelsen efter næste skoleår, da deres børn skal 
videre i udskolingen.  

10 Evt.
Ref Vi vil på opstartsmødet i august tale om der skal laves om på strukturen på bestyrelsesarbejdet. 

Der er nu udarbejdet principper, og fremadrettet kunne der være en ide i at lave nogle flere små 
arbejdsgrupper, som fokuserer på udvalgte fokuspunkter.


